
108919

To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Tue 3/17/2020 8:08:04 AM

Subject: RE: Actiepunten/besproken punten 16 maart taskforce hulpmiddelencorona IC uitbreiding met 500 plekken

Received: Tue 3/17/2020 8:08:07 AM

3 51.2e

Even eerst alleen aan jullie (prima om verder te verspreiden als jullie dit willen, maar anders wordt iedereen gek van de mail.

Ik heb bij Voorzitter NVICEEN: extra aanschaf van apparatuur voor 500 IC plekken gecheckt.

Hij heeft dit aantal nogmaals herbevestigd. Met de woorden hiervan gaan wij uit!!!

Dit is ook eerder al door hen naar buiten gebracht.
Dus hier moeten we nu van uitgaan. Specificaties moeten zoals aangegeven deskundigen aanreiken.

Ik zou uitgaan van 500 plekken (naast de toezegging van Defensie)

(ik houd persoonlijk wel rekening dat dit mogelijk kan veranderen in de tijd)

Het plaatje van capaciteit ziet er als volgt uit.

(Er zijn nu 1150 plekken; instellingen creéren ook zelf intem extra plekken tot grofweg inschatting van 1500)

en met de 500 extra komen we dan tot 2.000. Dit is dus een verdubbeling. (hiervoor heb je ook mensen nodig en daarin zit ook een

grens).

Als je de scenario’s doorrekent komje echter tot duidelijk hogere aantallen,

Hier ga ik nog wel achteraan, maar dat moet actie nu tot uitbreiding niet tegenhouden!

van:INECEEC) ESET invws.nl>
Verzonden: maandag 16 maart 2020 18:41

Aan: CRE] minvws.nl>; . @minvws.nl>; @ggdghor.nl;
BES @nfu-inkoop.nl; 5.1.2e @minvws.nl>; @Inaz.nl>; @erasmusmc.nl

CC: 5.1.2e CRIPEN) <BREEEEIN @ minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: Actiepunten/besproken punten 16 maart taskforce hulpmiddelen corona

Ha allen,

Hierbij een overzicht van de besproken punten / actiepunten uit de call van 16 maart:

rE- heckt hoe het zit met de IC capaciteit en of dat voldoende is.
-

BN benadert NVIC en NVKF voor Taskforce IC.

Besproken:
- Er zijn zorgen over de levering van mondkapjes, ondanks inzet van velen, lijken leveringen geen doorgang te vinden.
- Communicatie over werkwijze centrale inkoop en distributie gaat morgen uit: suggesties uit overleg (niet noemen

mailadres en alleen noemen inventarisatie beademingsapparatuur, bewakingsmonitor en infuuspompen) zijn verwerkt
- Er komt inderdaad geen apart meldpunt tekorten medische hulpmiddelen, dat verloopt via de regionale structuur

- BEY :-t achter de zending in Eindhoven aan. Als daar een telefoontje van SG/minister voor nodig is, dan kan dat

signaal naar VWS.

- Het heeft de voorkeur om ock de coérdinatie van de IC middelen via de ROAZ te laten verlopen
- We gaan RIVM vragen om richtlijn wie welke persoonlijke beschermingsmiddelen wanneer nodig heeft. Dit inbrengen in

OMT van morgen.


